
Vyjádření Klubu ODS v ZmB k Analýze variant přestavby ŽUB 
 
 
 

1. ODS opakovaně konstatuje, že Analýzu variant přestavby ŽUB považuje za 
nadbytečnou. 

2. ODS kritizuje čas, který byl poskytnutý k připomínkám. Čtyři dny včetně soboty a 
neděle je nedostačující prostor na podrobné prostudování, oponence odborníků, či na 
svolání klubu zastupitelů. 

3. Analýza samotná je natolik složitě koncipovaná, že v ní nakonec uniká podstata 
zadání. Výsledek analýzy je tudíž pro politiky málo srozumitelný a nekonkrétní. 

4. Jedno z hlavních hodnotících kritérií - Finanční udržitelnost a příležitost pro zapojení 
evropských fondů a veřejných rozpočtů, je hodnoceno jako vyhovující pro přisunutou 
variantu. Právě ale odsunutá varianta pro svou připravenost byla EU dobře hodnocena 
a zapojitelnost veřejných zdrojů je definována vládním usnesením z roku 2002, které 
odsunutou variantu podporuje.Vzniká zde tedy evidentní rozpor. 

5. ODS kritizuje postup práce na analýze, kdy ještě před závěrečným Výborem pro 
Analýzu ŽUB jsou poskytnuty výsledky médiím. Někteří členové koalice potom 
s těmito závěry mediálně pracují. Dochází k matení veřejnosti a dá se  to i považovat 
za znevážení práce desítek lidí pracovního výboru. 
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